
Stanovisko vedení města k žádosti svazku obcí zastoupených obcí Úholičky o 
pokácení části aleje vzrostlých strojů od roztocké vodárny do Úholiček 
 
 
Žádné kácení v trase budoucího přivaděče vody! 
 
Vedení města zásadně nesouhlasí s tím, aby byly vykáceny jakékoliv stromy v trase 
přivaděče od roztocké vodárny do Úholiček. O toto kácení požádala jménem svazku obcí 
budujících vodovod paní starostka Kořínková na základně projektu. 
 
Domníváme se, že výkop pro přivaděč je možné řešit jinak. V projektu je uvedeno, že výkop 
vede více než dva metry od stromů, přesto projektant - dle našeho názoru nesmyslně - 
kácení požaduje. 
 
Jednal jsem v této věci opakovaně s paní starostkou Kořínkovou a věřím, že jsme dosáhli 
shody. Chci tedy ujistit spoluobčany, kteří se proti kácení zásadně vymezili, že vedení obce 
má stejný názor. 
 
Lze také předpokládat, že odbor životního prostředí vydá ke kácení nesouhlasné stanovisko, 
které bude pro stavebníka závazné. 
 
Děkuji spoluobčanům, kteří se o věc zajímali a obratem nás na ni upozornili.  Jsem 
přesvědčen, že ke kácení  by finálně stejně nedošlo a že jistý vzruch způsobený šířením 
zprávy po sociálních sítích jen urychlil stanovisko, které by stejně nakonec bylo vydáno - 
tedy stanovisko ke kácení záporné. 
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